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(EN) THERAPEUTIC VITAMIN D SUN-PROTECTING FORMULATIONS AND METHODS FOR THEIR
USE

(FR) FORMULATIONS THERAPEUTIQUES DE PROTECTION CONTRE LE SOLEIL ABASE DE
VITAMINE D ET PROCEDES POUR LEUR UTILISATION

(EN) The present invention concerns topical sun-protecting formulations including

therapeutically effective amounts of Vitamin D, including formulations that provide Vitamin D

in bioavailable amounts that correspond to decreased natural Vitamin D production resulting

from the sun-blocking effects of the formulations and formulations for the prevention and treatment
of disorders and disease states associated with vitamin D deficiency and vitamin D insufficiency.
(FR) La présente invention concerne des formulations topiques de protection contre le soleil
comprenant des quantités thérapeutiquement efficaces de vitamine D, comprenant des
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formulations qui apportent de la vitamine D en des quantités biodisponibles qui correspondent a
la production de vitamine D naturelle réduite résultant des effets de blocage du soleil des
formulations, et des formulations pour la prévention et le traitement de troubles et d'états de
maladies associés a une déficience en vitamine D et une insuffisance en vitamine D.
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